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We ordinary people ean do something to protect the environment.

我们普通人可以为环保尽绵薄之力。
The classified trash recycling has been started in our neighborhood.

我们小区已经实行垃圾分类回收了。
We ean help protect the environment by recycling wastes.

我们可以通过回收利用垃圾保护环境。
The supermarket is using paper bag instead of plastics.

这家超市不用塑料袋，而是用纸袋。
Does“while pollution”refer to decomposable plastics?

“白色污染”是指不可降解塑料袋污染吗?

The air in the city is seriously polluted.

这个城市的空气污染很严重。
Air pollution in Chian is extremely serious，especially in cities with heavy industry.

中国的空气污染很严重，尤其在重工业城市中。
Global warming is a serious issue.

全球变暖是很严重的问题。
If global temperatures increase even a degree or two, it could have catastrophic results.

如果全球气温上升一度或两度，那就会带来灾难性的后果。
Environmental protection begins with expanding nature's ability to cleanse itself.

环境保护应该从提高自然的自洁能力开始。
Factories must not be allowed to emit dangerous chemicals in their smoke or waste water.

工厂应禁止在烟囱和废水里排放化学物质。
All the forests are being destroyed by acid rain.

森林正在被酸雨腐蚀。
The river is nearly dead. Emergency measures must be taken.

江河快枯死了，必须采取紧急措施。
More vehicles will mean more global warming.

车辆越多，全球变暖越会加剧。
Car exhaust is not only bad for our health; it is also bad for the environment.

汔车尾气不仅对我们身体有害，而且污染环境。
Taking public transportation instead of driving a car is one small way to help.

选择公共交通而不开车，是易行的环保举措。
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